
Sölvesborgs brukshundklubb
Medlemsmöte

Datum: 2023-10-16
Plats: Klubbstugan i Sölvesborg kl: 19:00
Delges: Anslås på hemsidan, sociala medier och klubbstugan
17 personer närvarade

§1 Mötets öppnande

Styrelseledarmot Catarina Håkansson hälsade medlemmarna välkomna och förklarade mötet

öppnat.

§2 Fastställande av röstlängd

Enhälligt beslut om att avvakta i frågan till/om votering blir aktuell.

§3 Val av mötesordförande

Catarina Håkansson valdes till mötesordförande.

§4 Styrelsens anmälan om protokollförare

Rebecka Nielsen anmäldes som protokollförare.

§5 Val av två justerare tillika rösträknare

Frida Elofsson och Margareta Nilsson valdes till justerare och tillika rösträknare.

§6 Beslut om närvaro- och yttranderätt

Samtliga personer som deltog i mötet hade närvaro- och yttranderätt.

§7 Fråga om medlemsmötet har blivit stadgeenligt utlyst

Medlemmarna är eniga om att medlemsmötet blivit stadgeenligt utlyst med hjälp av hemsida,

facebook samt information på anslagstavla.

§8 Fastställande av dagordningen

Dagordning godkändes och fastställdes.
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§9 Information från styrelsen

Catarina Håkansson berättar att klubben har haft en lyckad jubileumsfest.

Det är inköpt en gräsklippare till klubben för att kunna klippa gräset själva samt underhålla

underlaget i hallen.

Vi arbetar för att försöka minska de fasta utgifterna som exempelvis bokningssystemet till

hallen samt se över alternativ till en postbox.

§10 Ekonomisk rapport

Frida Elofsson går igenom preliminär balans- och resultatrapport.

Styrelsen fick i uppdrag att se över hur stor summa styrelsen får besluta om utan

medlemsmöte samt att se över ränteläge på lån samt eventuell extra amortering inför årmötet.

§12 Rapporter från sektorer

Tävling

Catarina Håkansson berättar att det är två tävlingar kvar i år sök 29/10 och spår appell 5/11

Ont om tävlingsledare så klubben ansöker endast om två söktävlingar 2024.

Rallylydnadstävling 21/10 ansökt om tre tävlingar 2024.

Nose work 1 inofficiell med 40 starter, 1 officiell med 50 starter samt 3st doftprov

genomförda.

Anläggnning

Fia Olofsson berättar att tre fixardagar är genomförda.

Lägga upp ett schema för harvning i hallen.

Anläggning får i uppdrag att se över påfyllnad av underlaget i hallen, samt se över fyrkärls-

sophanteringen.

RUS

Rebecka Nielsen berättar att 5 MH dagar är genomförda under våren och sommaren.

Ytterligare två dagar är planerade 28/10 samt 25/11.

Utbildning

Fia Olofsson berättar att det är stor efterfrågan på kurs i allmänlydnad 1 och valpkurs i höst.
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Flera kurser är genomförda i bla. allmänlydnad 1 och 2, valpkurs, påbyggnadskurs i

rallylydnad samt nybörjar och fortsättningskurser i rallylydnad samt nose work.

Tjänstehund

Finns aktivitet i distriktets regi

IT/web

Rullar på.

HU

Felicia Ferm har deltagit och vunnit individuellt VM i agility.

Aktivitetssektorn

Johanna Hedlund berättar att det har genomförts tillfälle i grupplydnad samt

mästerdektektiven, fler aktiviteter planeras.

Kökssektorn

Försöker bemanna köket så mycket det går.

§13 Övriga frågor

Nytt system för soptömningen diskuteras

§14 Mötets avslutning

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade medlemsmötet.
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Justeras

Ordförande Catarina Håkansson Protokollsekreterare Rebecka Nielsen

Justerare Frida Elofsson Justerare Margareta Nilsson
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